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del Sindicat de Metges de Catalunya en sessió 
ordinaria i de primera convocatoria, amb assis- 
téncia deis senvors Consellers Drs. Abelló, Cabré, 
B arrufet, Brossa, Coll, Comas, Fornells, Garcia. 
Masriera, Bambola, Soler, Sureda, i Vilardell.

Asisteixen també per la se va qualitat de P re
sidents de les Mancomunitats Comarcals, el doc
tors Marimon, Sastre, Pelleja i Mir, com també 
cl senyor President de la Secció Comarcal de 
Barcelona, Dr. Bellido i el Dr. Mestres i Miquel 
per la Comissió de Titulars.

Han excusât la seva 110 assistència, el Dr. Co- 
rachan, que a l’hora que sestà celebrant aquesta 
reunió ha sortit cap a Madrid, i el Dr. Oliveras, 
President de la Mancomunitat Comarcal Torto- 
sa-Gandesa, per malaltia. El Dr. Garcia ta cons
tar l'excusa d’assistència del Dr. Xart, que així 
li ha demanat.

Presideix el Dr. Abelló i actua de Secretari el 
Dr. Cabré.

Prèvia la seva lectura són aprovades les actes 
de les sessions celebrades els dies 19 i 26 d ’abril 
i 9 de maig de l’any que cursa.

Oberta la sessió, pren Ja paraula el senyor Se
cretari per a donar compte d’una visita efectuada 
amb el senyor President de la Comissió de T itu 
lars a 1’Honorable senyor Consel 1er de Sanitat. 
Intervé el Dr. Mestres i Miquel confirmant les 
manifestacions del senyor Secretari i 11 egei x 
cl Reglament del Cos de Metges Sanitaris de Ca
talunya que la seva Secció ha redactat i que de- 
gudament ratificai pel Conseil del Sindicat pre
sentaran a l’esmentat senyor Conveller el qual, 
molt amablement, va oferir fer-se’n ressò i recol- 
zar la seva aprovació per part de la Generalitat.

Després d’unes interventions deîs Drs. M a
rimon, Abelló i Barruf et, a proposta del Dr. Coll 
s’acorda suspendre la discussió d’aquest assump- 
te per a tractar-lo en un pròxim Conseil extraor
dinari.

P A R T  IT S  M E D IC S

Ocupa la Presidencia el Dr. Soler i Daniel per 
la seva qualitat de Vice-President. Pren la pa- 
raula per a manifestar que el Consell passa a trac- 
tar del Projecte de Reglament que presenta la 
Mancomunitat de Comarques Barcelonines del 
qual assumpte in forma el Consell passat i pel 
motiu de no haver assistit altre President de 
Mancomunitat que el Dr. Serra, es convocä de 
nou els senvors Presidents de totes les Manco- 
munitats a la sessiö d’avui per tal de comumcar- 
los el criteri del Consell que degue plasmar-se 
amb l’informe per la necessitat peremptöria de 
publicar-lo al B u t l l e t I .

El senyor Secretari dona lectura a l’esmentat 
projecte i acte seguit de I’informe clel Consell Ge
neral.

Pren la paraula el Dr. Sastre i despres de salu-

dar els reunits exposa que la Mancomunitat C o
marcal de Tarragona-Valls-Vendrell ha estudiat 
Pesmentat projecte manifestant-se d’acord amb el 
criteri del Consell per creure que el Sindicat ja 
té proti liéis fetes i el que manca és aplicar-les i 
portar-les a la practica. A  més el criteri d’aquella 
Mancomunitat és que si el problema actual exis- 
teix, d ’augmentar en 1.000 pessetes el minim es- 
tablert per partits mèdics, el confi icte augmenta- 
ria encara més.

Intervé el Dr. Pallejà, President de la Manco
munitat Comarcal de Montblanc-Reus-Falset, el 
(jual la  constar que el criteri de la Mancomuni
tat que presideix és que quan encara 110 s’han es- 
tablert d ’una manera absoluta els acords de l’any 
1934, és cosa inoportuna projectar-ne modifica- 
cions a l’Assemblea propera. Cren que abans. 
cal ocupar-se de tots els mitjans per a fer com- 
plir els acords ja establerts.

El Dr. M ir i Mir, President de la Mancomuni
tat de Mallorca, fa constar la seva adhesió a les 
manifestacions anteriors dels Drs. Sastre i P a
lle jà.

El Dr. Bellido, coni a Presidente de la Secció 
Comarcal de Barcelona, s’adhereix al criteri del 
Consell.

Pren la paraula el Dr. Marimon, President de 
la Mancomunitat de Comarques Barcelonines i 
fa constar la seva estranyesa per les manifesta
cions deis companys que anteriorment han par
lai, atribuint al projecte una novetat que no té, 
car es tracta simplement d’una recopilació del ja 
legislat i és en aquest sentit que creu ha de par
la r le  en la próxima Assemblea perqué no se n’ha 
parlai mai. Es refereix concretament a la provi- 
sió de places de partits mèdics que ha produit 
senpre seriosos confiictes. U na de les coses que 
creu s’ha d’aprovar és el Reglament de provisió 
de places vacants en els partits mèdics i un altre 
també el de precisar la forma en què tenen d’e- 
xercir els metges que no són del partit mèdie sino 
de Ciutat i que van a estiuejar-hi. Fa remarcar 
que si bé els senyors Presidents de les Mancomu
nitats Comarcals aquí presents s ’han manifestai 
en el sentit d ’adhesió al criteri sustentat pel Con
sell del Sindicat, n ’hi han d ’áltres que han vist 
amb simpatia el projecte de la Mancomunitat de 
Comarques Barcelonines.

El Dr. Garcia fa  constar que en noni del se
nyor President de la Mancomunitat de Cervera- 
Lleida-Borges Blanques i Balaguer, Dr. Nart, es 
pronuncia favorable a l ’informe del Consell.

El Dr. Sastre amplia les seves manifestacions 
fent constar que la seva Mancomunitat 110 com
bat l’esperit de la proposició, sinó que el que de- 
mana és que el Consell prengui acords de fàcil 
execució. Anuncia una esmena que presentará a 
la próxima Assemblea.

Pren la paraula el Dr. Brossa per a fer avi- 
nent que en el Consell últim varen sentir tots el 
desig que l’informe del Consell pogués plasmar


